
Bestyrelsesmøde d.11-01-23 Lejerbo afd.725-0 
 
 
Til stede: Jørgen, Henrik, Lars Lykke, Lars Bo og Tina 
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Regning på vores nye fine elevator blev på 440.000 kr. 
Skiltet der sidder på elevatordøren betyder, at man ikke må bruge elevatoren ved brand. Vi 
har haft en vandskade i teknikskakten, da et vandrør sprang på 3. sal i nr. 19. Dette har 
medvirket til vand i nogle kælderrum og muligvis deraf følgende vandskader.  Eventuelle 
skader skal dækkes af beboernes egne forsikringer. Bestyrelsen mener, at vores snerydning 
har fungeret fint i den periode vi har haft sne og glat føre. 
 

4. Information fra formanden: Vi har endnu en gang haft en vellykket og hyggelig 
julekomsammen i ”Generatoren” hvor også en indvielse af elevatoren fandt sted. Vi har haft 
et regnskabsmøde, hvor regnskabet blev godkendt af bestyrelsen. Der kommer en 
huslejestigning på 3 %. Gæsteværelserne trænger til nye gardiner og lamper, det sørger Lars 
for. Vi har droppet beklædning af rækværket på vores altaner, med plexiglas, da det bliver 
for alt omkostningsfuld. Vi skal bruge 2 af vores p. pladser til opsætning af lade stander. 
Bestyrelsen har et forslag til opladning af el scooter skal koste den enkelte bruger 100 kr. 
om måneden, da strømmen bliver taget fra vores fælles strøm. Dette kommer på som punkt 
til afdelingsmødet. På nuværende tidspunkt er der ikke kommet forslag til mødet. Jørgen og 
Lars Lykke er på valg til bestyrrelsen, Anton er på valg som som suppleant.  

 

 
5. Bordet rundt: Henrik har undersøgt med Google og problemet med GPS ikke virker i vores 

område, kan desværre ikke løses. 
 
 
Husk at møde op og gør din indflydelse ved afdelingsmødet onsdag d. 8. februar.  

 
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d.01-03-2023 kl. 16.30 
 
 

Referent Tina 


